
 

Lexmond, 1 augustus 2024

Geacht college,

Via deze weg stelt de CDA-fractie een aantal schriftelijke vragen.
Gisteravond en vanmorgen bereikte ons een aantal berichten. Een wolf zou

gesignaleerd zijn in de polder tussen Overboeicop en de Zijderveldselaan in onze

gemeente Vijfheerenlanden. Deze berichten zijn nog niet bevestigd.

Echter, gezien de landelijk bevestigde berichten van het verschijnen van de Wolf in

gemeenten in onze provincie Utrecht, acht onze fractie het nu reeds nodig u deze

vragen te stellen:

1.

o
n

Bent u op de hoogte van de signalen van de aanwezigheid van een wolf in

de genoemde polder in gemeente Vijfheerenlanden? Zo ja, kunt u de

signalen bevestigen?
Wat is uw visie op gemeente Vijfheerenlanden als leefgebied van de wolf?

Staat u in contact met de provincie over dit onderwerp?
Wat is uw boodschap of wat zou uw boodschap zijn aan de provincie over de

(mogelijke) aanwezigheid van een wolf in onze gemeente?
Welke inspanningen pleegt u zelf om te voorkomen dat een wolf zich kan
vestigen in gemeente Vijfheerenlanden?
Bent u in contact met veehouders, specifiek schapenhouders, in onze

gemeente om hen te waarschuwen voor de wolf en de bescherming van het

vee?
Kunt u ons informeren over een mogelijke afschotvergunning van de wolf in

de gemeente Vijfheerenlanden en wilt u daarbij uw visie op deze vergunning

met ons delen?

Bij voorbaat hartelijk dank voor de beantwoording van deze vragen.
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